
 

 

 

 

Ballot results for registrants of “the specified residential properties that will be offered to be sold” according to Information on Sales Arrangements issued  

on 17 October 2023 (“Sales Arrangements”) for 煥然壹居 

根據2023年10月17日發出煥然壹居之銷售安排資料 (「銷售安排」)中「將提供出售的指明住宅物業」的抽籤結果 
 

Registration Time Slots 
登記時段 

Priority No. 
優先次序號碼 

Group 
組別 

Registration Venue 
登記地點 

10:00 a.m. - 10:10 a.m. * 
早上10時至10時10分* 1 — 5 A 

 
 
 
 
 
 
 

1st Floor, Commercial Accommodation, 煥然壹居, 3 Muk Chui Street, Kowloon  
九龍沐翠街3號煥然壹居商用大樓一樓 

10:30 a.m. - 10:40 a.m. * 
早上10時30分至10時40分* 6 — 10 B 

11:00 a.m. - 11:10 a.m. * 
早上11時至11時10分* 11 — 20 C 

11:30 a.m. - 11:40 a.m. * 
早上11時30分至11時40分* 21 — 30 D 

12:00 noon. – 12:10 p.m. * 
早上12時至12時10分* 31 — 45 E 

2:30 p.m. – 2:40 p.m. * 
下午2時30分至2時40分* 46 — 60 F 

3:00 p.m. – 3:10 p.m. * 
下午3時至3時10分* 61 —120 G 

3:30 p.m. – 3:40 p.m. * 
下午3時30分至3時40分* 121 — 504 H 

 
* On 26 October 2023, registrants who arrive at “Registration Venue” later than “Registration Time Slots” assigned shall not be eligible to participate in the selection and purchase 

of the specified residential properties. 
 在2023年10月26日於其所屬「登記時段」之後才到達「登記地點」的登記人將不符合選購指明住宅物業的資格。 

 

Notes 備註 : 

1. Balloting by a computer random assignment of priority numbers took place on 24 October 2023 and the result of which is appended hereto. 

由電腦隨機排序分配優先次序號碼的抽籤程序於2023年10月24日進行，在此附上該抽籤結果。 
 

2. On 26 October 2023, registrants who have submitted the Registration of Intent in accordance with Sales Arrangements shall personally attend “Registration Venue” according to 
“Registration Time Slots” as mentioned above bringing along with them the documents as required under Sales Arrangements. The registrants whose identities have been verified 
by the Vendor (“Urban Renewal Authority”) shall be eligible to select the specified residential properties according to the ballot results. 
於2023年10月26日已根據銷售安排遞交購樓意向登記的登記人須按照上述所指的「登記時段」，攜同銷售安排列明的所需文件親臨「登記地點」，登記人需要賣方
(「市區重建局」)確認並核實身份後方符合根據抽籤結果揀選指明住宅物業的資格。 

Date of Issue 發出日期 : 24/10/2023 
 






